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Samen 

Geachte voorzitter, geacht college van Hilversum, 

 

Ik verzoek u de besluitvorming in de agenda vandaag tav het 1221 ontwikkelplan speci-

fiek betrekkende hebbend op het ontwikkelgebied Noorderweg/Korte Noorderweg in tijd 

voorruit te schuiven. 

Er is gebleken dan na de participatie rondes 2019, die door omstandigheden is stopgezet, 

er direct betrokkenen, omwonenden, buren en ondernemers op dit mooie stukje Hilver-

sum niet, onvolledig, of te laat zijn geïnformeerd. 

 

Gezien de vervelende ervaringen  rond de besluitvorming sluiting Dac/Wespp aan de kor-

te Noorderweg is het wenselijk dat iedere betrokkene goed geïnformeerd is en de juiste 

stukken kunnen worden voorbereid. 

 

Vanuit onze positie, HammannBV aan de korte Noorderweg 32/34/36 zijn wij ruim 2 we-

ken geleden overvallen door de status waarin de herontwikkeling zich bevindt. Navraag 

en in gesprekken met omwonende en ondernemers in en aan de herontwikkel zone is 

gebleken dat een deel slecht geïnformeerd is, niet geïnformeerd of incompleet geïnfor-

meerd is. 

Om na deze ontdekking hebben we hier bij Hammann BV afgelopen zondag het platform 

Noorderweg.nl opgezet en ingericht, vanuit hier contact gezocht met het kleine cirkeltje 

directe betrokkenen en de response is overweldigend. 

 

Er is meer betrokkenheid in de buurt dan er op 1e gezicht lijkt. 

 

Om voor ons de huidige status te kunnen onderzoeken, en gedegen bij te kunnen dragen 

aan het ingeslagen traject van participatie vragen wij u besluitvorming voor ons fijne 

stukje Hilversum voorruit te schuiven. Dit geeft ons tijd om de voor ons specifieke infor-
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matie te kunnen uitwerken en aan de buurt, bewoners en ondernemers te kunnen pre-

senteren.  

De plannen van de project ontwikkelaar lijken al redelijk ver gevorderd en op meerdere 

punten al besloten. 

Ik heb wel de indruk dat de project ontwikkelaar goede intenties heeft en ook belang 

heeft bij goed contact met de buurt, anders hoef je geen participatie traject in te gaan. 

Om deze invulling te geven en als buurt onderbouwd met de gemeente over de invulling 

te kunnen spreken verzoek ik u de besluitvorming vooruit te schuiven tot een ander te 

bepalen punt, niet te ver in de toekomst daar we denk ik het er allemaal wel over eens 

zijn dat herontwikkeling ook vooruitgang kan betekenen. 

 

Voor nu zou ik de gemeente willen vragen een aantal vragen van onze kant mee te ne-

men om te bestuderen, zoals gezegd, vandaag zijn we pas 4 dagen bezig en zien uit de 

buurt nog vele vragen komen, vooruitlopend enkele vragen die wij vanuit Noorderweg.nl 

graag beantwoord zien: 

 

Vraag 1: Er heerst het gevoel in de buurt dat de projectontwikkelaar best heel veel macht 

heeft, de diverse betrokkenen in en om het gebied hebben aangegeven dat zij zich bloot-

gesteld voelen aan deze krachten. Wat doet de gemeente om de bewoners, betrokkenen 

en ondernemers in en om het gebied te beschermen? 

 

Vraag 2: Er wordt al langer, middels meldingen aan oa politie, de kort Noorderweg veili-

ger te maken, er is redelijk veel overlast van drugdealers in de buurt. Nu herontwikkeling 

op de agenda staat heerst er het gevoel dat hier niet serieus naar wordt gekeken. Onze 

vraag in deze is wat de gemeente Hilversum in kader van veiligheid in dit gebied nu op 

korte termijn, tijden de herontwikkeling en in de nieuwe plannen kan betekenen, welke 

rol nemen zij op zich en in hoeverre mag de buurt inspanning van de gemeente verwach-

ten. 2e kleine vraag indien de gemeente deze vraag serieus neemt welke termijn zij tav 
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maatregelen wil verbinden. Serieuze participatie met de buurt over oplossingen is wen-

selijk. 

 

Vraag 3: Kan de gemeente met een korte en duidelijke samenvatting komen voor ons ge-

bied van de in de ogen van de gemeente status van de herontwikkeling. Welke fases er in 

de tijd nog doorlopen moeten worden. 

 

Vraag 4: Participatie in een ontwikkeltraject zoals bij ons, waar heeft dat invloed op, op 

welke onderdelen is participatie onderdeel van de daadwerkelijke besluitvorming, en op 

welke delen is dat een traject om participatie op wezenlijke punten voor te spiegelen. 

 

Vraag 5: Kan de gemeente toelichten welke raamkaders er op dit moment zijn voor de 

directe betrokkenen, de bewoners, de buren en de ondernemers? 

 

Vraag 6: Kan de gemeente aangeven wat de impact is van de aanpassingen van oa het 

bestemmingsplan, de gebiedsagenda etc is op bv ondernemers die wel in het gebied zit-

ten, tzt willen herontwikkelen in eigen beheer maar nu niet mee willen  in het plan van 

de project ontwikkelaar. 

 

Dat ons unieke stukje Hilversum een locatie bij uitstek is om iets leuks van te maken zijn 

we het allemaal over eens. Mooi dicht bij het station, de 9vers) markt, winkeltjes , scho-

len etc noem maar op. Het zou zonde zijn om deze kans te verkwanselen door er verkeer-

de keuzes te maken, zeker als de betrokkenen niet in deze keuze kunnen mee participe-

ren.  

De meeste betrokkenen hebben de Geuzenbuurt groot gemaakt, de afgelopen dage al 

met 3 families in contact geweest die er al meer als 100 jaar deel van uitmaken(de oud-

ste vanaf 1885). 
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Ik vraag ik normaals beslissingen vooruit te schuiven, de vragen te beantwoorden, niet 

met alle 1221 informatie er om heen maar plain alleen informatie over ons industrie ter-

rein. 

 

Dank voorzitter dat ik deze vragen, helaas op deze korte termijn mag stellen aan de ge-

meenteraad. 

 

Vertrouwende op een transparante en participerende antwoorden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marcel Hammann, betrokken en gemotiveerde ondernemer, namens noorderweg.nl 

  

 

Voor meer informatie kijk op onze website www.noorderweg.nl en volg ons blog. 
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